
RESUM JUNT DE 25 DE MAIG DE 2017. 
Data: DIJOUS, 25  de maig de 2017. 
lloc: Escola Arenal de Llevant.  
hora: 19:00 hores.  
 
Assistents: Mónica Dapena (en representació de Solidaritat), Anna Guerrero (Presidenta),          
Esther Viñals (Menjador, en substitució de Chari, i de Casal), Isa Vilasero (Inclusiva), Laia Roca               
(Comunicació), Raül Amigó (Fem Barri), Robert Candel (Belluga’t), Meritxell Alvira (Aprenent           
Junts), Albert Montes (Escola en Lluita), Ángeles Linde (Instituts) i Yolanda Echêne (Secretaria). 

 
 
 

1. Festa de final de curs. Estat de la qüestió. 
 
Es comenta per part de Robert Candel que la festa de final de curs està més o menys igual. 
Falta enllestir  encara algunes coses, però  en breu es preveu tenir-ho enllestit. Ja s’ha fet la 
reunió amb les delegades de cinquè, ja que és aquest curs l’encarregat de preparar, 
conjuntament, la festa de FINAL DE CURS.  
 
Es comenta la possibilitat que en Noé Rivas vingui abans per l’escola per veure el lloc on es 
durà a terme el recital/concert, ja que no hi haurà tarima per que actuï, ja que l’Ajuntament 
dona a triar entre tarima o cadires, i s’ha optat per tenir cadires pel sopar de després. 
L’escola Acàcies també ens deixa més cadires, que s’hauran de tornar.  
 
Per part de la Presidenta, l’Anna, es posa de manifest la possibilitat de fer extensiva a la 
resta de professorat de l’escola una invitació perquè el dia de la festa de final de curs 
(16/6/17) hi assisteixin. S’enviarà un correu electrònic. 
 
També es posa de manifest per part de Mónica Dapena (Belluga’t) que s’ha fet una graella 
pel tema dels voluntaris pel dia de la festa, i en breu es començarà a fer a crida al curs de 
CINQUÈ.  
 
La comissió d’Instituts i Escola en Lluita volen ser presents a la festa de final de curs per 
deixar impacte visual a la problemàtica existent al barri per la manca de places d’instituts.  
 

2. Sapiens.  
 
Es tracta d’un concurs amb fins solidaris, es realitza a la nostra escola. De moment, només 
hi ha 4 equips inscrits, i s’ha d’arribar al mínim per que es pugui dur a terme, és a dir, calen 
20 grups/equips.  Es demana col.laboració a la comissió de comunicació per fer difusió de 
l’activitat (al blog i a xarxes socials), per engrescar a la gent i que aquesta s’animi a 
participar.  
 





Es comenta què passa si aquell dia (el 10/6) plou. Es consultarà si es pot  reservar el 
pavelló esportiu  que comparteix l’escola amb l’institut Front Maritim…. encara que no es 
veu viable, a causa de l’hora que finalitza l’activitat (12 de la nit).  
 
 

3. Revista “L’Hort”. ¿Com ho tenim?. 
 
Laia Roca, cap de la vocalia,  manifesta que s’ha creat, dins de la comissió de comunicació, 
una sub-comisió per treballar només en la revista.  
 
Indica que la revista està enllestida, i  manifesta que el pròxim dia 9 de juny es portarà a la 
impremta.  S’imprimiran 500 exemplars en paper reciclat i en color. L’editorial és “ESCOLA 
EN LLUITA”.  Es posa de manifest que aquesta revista NO TÉ RES A VEURE AMB 
anteriors publicacions.S’ha volgut fer una revista més des del punt de vista de l’educació, i 
no pas un resum de tot el que les comissions de l’Ampa han fet durant l’any.  
 
Es vol entregar als alumnes el dia 16 de juny, i només un exemplar per família (a l’escola hi 
ha 375 famílies). Es donarà també als professors, al personal de l’escola, i si sobren 
exemplars, es deixaran al vestíbul perquè tothom qui vulgui, en pugui endur-se’n un.  
 
Es parlarà amb l’escola  de com fer la distribució de la revista als alumnes. Es comenta de 
donar-li a l’Eulalia  (Directora)  i al Toni (Cap d’Estudis)  abans un exemplar perquè vegin 
com ha quedat.  
 
S’agraeix la col.laboració d’un pare de P5  que ha estat participant en la maquetació de la 
revista.  
 
 

4. Proposta  de data  de tancament de  comptes  i presentació  de pressupostos 
per l’any vinent.  

 
 
Es planteja finalitzar el tancament de comptes  abans de l’1 de juliol.  Si cada comissió ja 
sap el seu pressupost  per l’any vinent, que ho comuniqui. Anna manifesta que seria ideal 
tenir a finals de setembre o principis d’octubre els pressupostos de cara al curs 2017-2018. 
Seria bo avançar l’Assemblea de socis i sòcies pel mes d’octubre. No cal fer-la al novembre.  
 
L’Oscar i la Monica comenten el tema de quina comissió s’ha de fer càrrec del cost de la 
intervenció del Micky (Atabalats) el dia de la cursa solidària. Raül manifesta que això  ja va 
sortir en diverses ocasions anteriors, i  fa l’observació de que s’han de tenir els criteris clars 
a l’hora d’imputar les despeses. 
 
 
 
 
 





 
5. Replantejament de l’organització de les comissions de l’Ampa.  

 
Es posa de manifest que hi ha 4 comissions que es podrien agrupar en dos, d’una part 
ESCOLA EN LLUITA I INSTITUTS, i d’una altra,  CASAL i EXTRAESCOLARS.  Són 
comissions que estan molt interrelacionades, i moltes vegades es creuen activitats. Per una 
altra banda, també va lligat al tema de pressupost. Es planteja el com s’hauria de fer: 
vocalies compartides, vocalies rotatòries cada dos mesos,  doble vocalia....  El bàsic i 
fonamental perquè funcioni la fusió és que entre els integrants hi hagi molta comunicació i 
que sigui fluida, si no pot ser un despropòsit.  Es posa de manifest si cal portar-ho a 
assemblea o com es una reestructuració interna de funcionament de la junta, no cal. Es 
tornarà a parlar en properes juntes.  
 
Acordem  que dos membres de la junta vagin a la FAPAC per fer una sèrie de consultes, 
entre elles, la delegació de vot i forma de realitzar-ho.  
 
 

6. Valoració proposta de la Fundació Catalana de la Paràlisi Cerebral de 
participar amb nosaltres al Carnestoltes de l´any vinent. 

 
Des de Solidaritat  es posa de manifest la proposta que ha fet la Fundació Catalana de la 
Paràlisi Cerebral de participar amb nosaltres al Carnestoltes de l’any vinent, ja que volen 
col.laborar amb nosaltres a la rua que es fa pel barri. Ells s’adapten a la disfressa que es 
decideixi, i a més, compten amb un furgó per anar a la rua. Sembla ser que volen donar-se 
a conéixer a través d’activitats escolars i del barri. Hi ha vocals partidaris de la col·laboració i 
detractors.. La proposta sembla ser atractiva i interessant. Es deixa per més endavant, 
donades les dates, tornar-ho a comentar i prendre una decisió al respecte.  
 

7. Extraescolars: noves propostes que estem treballant i que alguna d’elles 
caldrà presentar-la al consell escolar per votar.  

 
Aquest punt no es tracta.  
 

8. Definició del procés de canvi a les noves adreces d'email.  
 
S’ha de fer la migració del Drive, i de les noves adreces de correu. Raül indica que  farà 
quatre instruccions per que cadascú pugui fer la migració i poder, a partir del mes de 
setembre, utilitzar les noves adreces. Es publicaran a la pàgina de l’Ampa. Es comenta que 
quan acabi el curs (juliol) fer la creació de totes els correus.  
 
 

9. Carta al consorci d’algunes famílies de l’Arenal en relació als alumnes que han 
quedat fora de l’institut elegit en primera opció.  

Es parla  de les cartes remeses  al Consorci pel tema de les signatures recollides respecte 
de les ombres del pati i de les grades. S’han fet arribar aquesta setmana. per tant, ara 
només toca esperar rebre resposta del consorci.  





 
L’Albert (EELL) comenta la carta  publicada al diari ARA, Cartes al Director, on es posa de 
manifest la manca de places d’instituts al Barri; indicant que aquesta carta arriba massa 
tard, malgrat però s’ha de felicitar a qui l’ha feta.  Es posa de manifest que en el Barri tenim 
un problema de manca de places, i que, sembla ser, fins que molts pares no s’ho veuen 
venir, no en són conscients.  
 

10. Resposta de l’escola a la convocatòria de la manifestació del passat 7 de maig. 
 
Aquest punt va en relació amb l’anterior, ja que es posa de manifest que cal començar des 
de l’inici de curs (setembre). S’ha de ser actiu.  
 
L’Albert (EELL)  proposa un intercanvi d’informació  i fer xerrades a l’escola  i obrir-les a tot 
el barri, ja que s’està estudiant la possibilitat de convidar a MARTA COMES,  per fer-les,  i 
coordinar-ho amb la comissió Aprenem Junts, i  poder així tractar el tema de la manca de 
places als instituts del barri.  
 
Es planteja  i recomana  utilitzar el calendari comú (google calendar) per coordinar les 
xerrades, i que no es solapin.  
 
 

11. Torn obert de paraules 
 
Comença el Torn obert, i es comenta que del dia de la paella, feta al mes d’Abril,  i per part 
de Robert (després d’abonar despeses, hi ha hagut una recaptació de 654€. S’ingressaran 
al comte de L’Ampa, i s’ha de veure a què es destinen). Algú proposa destinar-ho  a les 
beques.  
 
També es comenta la molt bona acollida que estan tenint els berenars solidaris, tant per part 
dels alumnes com de la implicació de les famílies. Cada cop s’ha anat recaptant més.  
 
Es dona per finalitzada la reunió  a les 21:10 hores.  




